2016 SEAWAY TRAIN SHOW
 SPONSORSHIP PACKAGE

CONTRIBUTION LEVELS 
1.  Californium (Main Sponsor)       $ 3000 

Benefits #1 to 5  

2.  Tanzanite 


     $ 2000

Benefits # 2 to 5
3.  Platinum



     $ 1000

Benefits # 3 to 5  
4.  Diamond 

 
     $   500

Benefits # 4 & 5
5.  Gold 

 

     $   250

Benefit # 5 

BENEFITS
1. Advertising during every Seaway Lighthouse 3rd Rail Modular Club's events throughout the year (minimum 12) using business flyers, business Logo on 7000 flyers of the Seaway Train Show for year 2017, in addition to benefits #2 to #5.

2. Seaway Train Show's radio advertising of the event, in addition to benefits #3 to #5.

3. Business logo in all local newspapers advertising the Seaway Train Show's event, in addition to benefits #4 and 5. 
4. A table during the Seaway Train Show and Parade of Nations For The Developmentally Challenged  (PONDC)' events, for promotional purposes, in addition to benefit #5.
5. Business name &  logo in the event program and on the Sponsors Board, at the sponsorship level.  Hyperlink on the Seaway Train Club and PONDC’s  websites. 
For additional information, contact the club by e-mail using the '' contact us'' feature at www.sewaytrainclub.com, info@paradeofnations.com, or calling the club at 613-936-6873.
SPECTACLE DE TRAINS DE LA VOIE MARITIME 2016
TROUSSE DE PARRAINAGE
NIVEAU DE CONTRIBUTION
1. Californium (commandite principale) 
3000 $ Avantages de # 1 à 5

2. Tanzanite 





2000 $ Avantages # 2 à 5

3. Platine 





1 000 $ Avantages # 3 à 5

4. Diamant 





   500 $ Avantages # 4 & 5

5. Or 






   250 $ Avantage n ° 5

AVANTAGES

1. Publicité lors de chaque événement du Seaway Lighthouse 3rd Rail Modular Club au cours de l'année (minimum 12) par l'intermédiaire de brochures publicitaires, logo de l'entreprise sur 7000 dépliants (de l'année 2017) du Spectacle de trains de la  Voie maritime, en plus des avantages n ° 2 à  5.

2. Publicité à la radio annonçant le Spectacle de trains de la Voie maritime en plus des avantages n ° 3 à  5.

3. Logo de l'entreprise dans tous les journaux locaux annonçant le Spectacle de trains de la Voie maritime en plus des avantages n ° 4 et 5.

4. Une table lors Spectacle de trains de la Voie maritime et lors des événements de la Parade Des Nations Pour Les Affigés De Développement (PONDC), utilisée à des fins promotionnelles, en plus de l'avantage n ° 5.

5. Nom et Logo de l'entreprise dans le programme de l'événement et sur le panneau des commandites, au niveau du don. Lien hypertexte sur les sites Web du Seaway Lighthouse 3rd Rail Modular Club et de la PONDC.

Pour plus d'informations, contacter le club par courriel en utilisant la fonction          '' nous contacter '' au www.sewaytrainclub.com, info@paradeofnations.com, ou par téléphonne au 613-936-6873.

